
PROTOKÓŁ Nr IX/11
z Sesji  Rady Miejskiej w Bojanowie odbytej w dniu

27 czerwca    2011 roku
o godz. 9.00    w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bojanowie

=================================================================== 
W sesji uczestniczyli:
• radni Rady Miejskiej w Bojanowie, 
• burmistrz, zastępca burmistrza, skarbnik, radca prawny,
• radny powiatowy: Wiesław Ceglarek, Maciej Dubiel oraz Ireneusz Młynek,
• sołtysi wsi  (nieobecni: Salamon Karolina – Czechnów, Biernat Andrzej – Sowiny oraz  

Polaszek Dariusz – Szemzdrowo),
• przedstawiciele Zarządów Osiedla Nr 1 i Nr 2 w Bojanowie,
• pracownicy Urzędu Miejskiego,
• kierownicy jednostek organizacyjnych gminy.
• zaproszeni kierownicy lokalnych zakładów pracy,

Otwarcia  sesji  dokonał   przewodniczący Rady Miejskiej  w Bojanowie pan Maciej 
Jagodziński,  po  czym   stwierdził,  iż  na  ustawowy  15  –  osobowy  skład  Rady  w  sesji 
uczestniczy 14 radnych (nieobecny radny Krzysztof Skupin)  co stanowi quorum, więc jest ona 
władna obradować i podejmować prawomocne uchwały. Lista obecności stanowi  załącznik 
nr 1 do niniejszego protokołu.
Przewodniczący Jagodziński zapytał czy do przedstawionego porządku obrad są jakiekolwiek 
propozycje zmian. Zmian nie zgłoszono w związku  z powyższym porządek IX sesji 
przedstawia się następująco:

1. Otwarcie Sesji Rady Miejskiej oraz stwierdzenie prawomocności obrad.
2.  Przedstawienie porządku obrad IX   sesji Rady Miejskiej.
3.  Przyjęcie protokółu Nr VIII/11  z sesji odbytej w dniu 25 maja  2011 roku .
4.  Zapytania radnych.
5.  Informacja  Przewodniczącego Rady Miejskiej  o  działaniach  podejmowanych  w okresie 
międzysesyjnym.
6.  Informacja  Burmistrza  Bojanowa  o  pracy   w  okresie  międzysesyjnym  i  o  wydanych 
zarządzeniach.
7. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2010 rok 

- podjęcie uchwały,

8. Udzielenie absolutorium Burmistrzowi Bojanowa za 2010 rok 
- podjęcie uchwały.

9. Podjęcie uchwał w sprawie:

1/ zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Miejskiej Biblioteki Publicznej 
 w Bojanowie za rok 2010 rok,
2/ pokrycia wyniku finansowego Miejskiej Biblioteki Publicznej w Bojanowie 
za 2010 rok,
3/ zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Domu Kultury w Bojanowie 
za rok 2010,
4/ pokrycia wyniku finansowego Domu Kultury w Bojanowie za 2010 rok,
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10. Odpowiedzi na zapytania radnych.
11. Wolne głosy i wnioski.
12. Zakończenie.

Do pkt. 3 Przyjęcie protokołu Nr VIII/11 z sesji, która odbyła się dnia 25 maja 2011 
roku 

W związku z tym , iż przewodniczący obradom pan Maciej Jagodziński 
poinformował, iż do protokołu nie wniesiono uwag pisemnych i ustnych zaproponował aby 
przedmiotowego protokołu nie odczytywać Za propozycją przewodniczącego Jagodzińskiego 
głosowali wszyscy obecni na sesji radni 14 „za” (nieobecny radny Krzysztof Skupin). 
Protokół Nr VIII/11 Rady Miejskiej w Bojanowie z sesji, która odbyła się dnia 25 maja 2011 
roku przyjęto bez odczytywania.

Do pkt. 4 Zapytania radnych.

Zapytań Panie i Panowie radni nie wnieśli, w związku z tym przystąpiono do realizacji 
kolejnego punktu obrad.

Do pkt. 5 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych 
w okresie międzysesyjnym.

Przewodniczący rady pan Maciej Jagodziński zapoznał zebranych z reprezentacją 
Rady Miejskiej w Bojanowie w okresie międzysesyjnym. Pisemna informacja stanowi 
załącznik nr 2 do protokołu.

Do pkt.  6  Informacja Burmistrza  Bojanowa o pracy  w okresie  międzysesyjnym i  o 
wydanych zarządzeniach.

Burmistrz Zuter zapoznał zebranych z zarządzeniami jakie zostały podjęte od dnia 25 
maja 2011 roku:

Zarządzenia Nr 32/11 Burmistrza Bojanowa z dnia 27 maja 2011 roku w sprawie zmiany  
Zarządzenia Nr 31/11 Burmistrza Bojanowa z dnia 25 maja 2011 roku w sprawie powołania  
komisji konkursowej dla wyłonienia kandydata na stanowisko dyrektora Szkoły Podstawowej  
im. Bł. Edmunda Bojanowskiego w Bojanowie,

Zarządzenie Nr 33/11 Burmistrza Bojanowa z dnia 31 maja 2011 roku w sprawie ustalenia  
stawek czynszu na dzierżawę nieruchomości gruntowych stanowiących własność Gminy 
Bojanowo,

Zarządzenie Nr 34/11 Burmistrza Bojanowa z dnia 31 maja 2011 roku w sprawie powołania  
komisji przetargowej do przeprowadzenia postępowania o udzielenie zamówienia  
publicznego oraz określenia organizacji, składu, trybu pracy oraz zakresu obowiązków 
członków komisji,

Zarządzenie Nr 35/11 Burmistrza Bojanowa z dnia 31 maja 2011 roku w sprawie planu 
finansowego zadań zleconych z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań zleconych  
gminie ustawami na 2011 rok,
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Zarządzenie Nr 36/11 Burmistrza Bojanowa z dnia 31 maja 2011 roku w sprawie powołania  
komisji przetargowej do przeprowadzenia postępowania o udzielenie zamówienia  
publicznego oraz określenia organizacji, składu, trybu pracy oraz zakresu obowiązków 
członków komisji,

Zarządzenie Nr 37/11 Burmistrza Bojanowa z dnia 31 maja 2011 roku w sprawie  
przeprowadzenia postępowania o udzielenie zamówienia publicznego oraz określenia  
organizacji, składu, trybu pracy oraz zakresu obowiązków członków komisji,

Zarządzenie Nr 38/11 Burmistrza Bojanowa z dnia 7 czerwca 2011 roku z dnia 7 czerwca 
2011 roku w sprawie zatwierdzenia konkursu na stanowisko dyrektora Szkoły Podstawowej  
im. Bł. Edmunda Bojanowskiego w Bojanowie,

Ponadto Burmistrz zapoznał zebranych z reprezentacją Gminy Bojanowo na zewnątrz. 
Pisemna informacja stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.

Do pkt. 7. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2010 rok 
- podjęcie uchwały,

Przewodniczący obradom  Maciej Jagodziński oddał głos panu Józefowi Zuterowi 
Burmistrzowi Bojanowa, który omówił wykonanie budżetu gminy Bojanowo za 2010 rok. 
W związku z tym, iż powyższe sprawozdanie  zostało szczegółowo omówione na posiedzeniu 
Komisji Rewizyjnej w dniu 16 maja br. oraz na posiedzeniu Komisji Stałych Rady dnia 
21 czerwca br. burmistrz Zuter skupił się na najważniejszych danych zawartych 
w przedmiotowym materiale.
Plan budżetu Gminy Bojanowo po dokonanych zmianach ustalony na dzień 31 grudnia 2010 
roku po stronie dochodów w kwocie 22.908.222,- zł i po stronie wydatków w kwocie 
25.908.382,- zł.
 Różnice między planem dochodów i wydatków stanowi deficyt budżetu w kwocie 
3.072.160,- zł, który został pokryty pożyczkami zaciągniętymi na rynku krajowym, 
zaciągniętymi  pożyczkami na finansowanie zadań realizowanych z udziałem środków 
pochodzących z budżetu Unii Europejskiej oraz wolnymi środkami.
Dochody budżetowe na plan  22.908.222,- zł zostały zrealizowane w kwocie 22.817.807,56 zł 
co stanowi 99,61 % w stosunku do planu. Należności pozostałe do zapłaty wynoszą 
1.678.251,94 zł w tym zaległości 1.050.261, 19 zł, natomiast nadpłaty wynoszą 14.071,06 zł. 
Realizacja dochodów w poszczególnych działach przedstawia się następująco:

Rolnictwo i Łowiectwo:
Plan dochodów 1.299.868, zł – wykonanie 1.297.706,12 zł co stanowi 99,83% wykonania.
Leśnictwo:
Plan dochodów wynosi 3.500,zł – wykonanie 2.557,16 zł tj. 73,06 %.
Transport i Łączność:
Plan i wykonanie w tym dziale wynosi 39.600,- zł.
Gospodarka Mieszkaniowa:
Plan działu wynosi 319.813, - zł wykonanie 406.094,56 zł co stanowi 126,98 %. Zaległość na 
koniec okresu sprawozdawczego wynosi 26.936,06 zł. Nadpłata na koniec okresu 
sprawozdawczego wynosi 3,10 zł.
Administracja Publiczna:
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Plan działu 110.032, zł wpłynęło 109.197,84 zł. tj. 99,24 % w stosunku do planu.
Urzędy naczelne organów  władzy państwowej, kontroli i ochrony prawa oraz 
sądownictwa:
W dziale na 60.988,-zł wpłynęło  59.648,- zł tj. 97,80 %.
Dochody od osób prawnych, od osób fizycznych i od innych jednostek nie posiadających 
osobowości prawnej oraz wydatki związane z ich poborem.
Na plan 5.773.318,- zł wykonano  dochody   w kwocie 5.635.869,31 zł co stanowi 97,62 % w 
stosunku do planu. Zaległość na koniec okresu sprawozdawczego wynosi 717.989,26 zł. 
Nadpłata 14.049,54 zł.
Różne rozliczenia:
Plan działu 10.694.421,- zł wykonanie 10.684,736,96 zł co stanowi 99,91 %.

Oświata i Wychowanie:
Plan działu 159.604,- zł wpłynęło 156.378,40 zł. tj. 97,98 %,zaległość 7,36 nadpłata 18,42.
Ochrona Zdrowia:
Na plan działu 21.315, zł wpłynęło 21.313,33 tj. 99,99 %, zaległość 2.128,10.
Pomoc Społeczna:
Plan działu 3.923.050,-zł. wykonanie 3.903.902,90 zł co stanowi 99,51 % w stosunku do 
planu, zaległość 302.713,41.
Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej.
Plan działu 32.440,- zł wykonanie 32.390,25 zł tj. 99,85% w stosunku do planu.
Edukacyjna Opieka Wychowawcza:
Plan działu 161.392,- zł wpływ 157.515,90 zł co stanowi 97,60 %.
Gospodarka Komunalna i Ochrona Środowiska:
Plan działu 308.881,- zł wpłynęło 310.896,83 zł tj. 100,65 %.

WYDATKI BUDŻETOWE
Plan wydatków budżetowych na dzień 31 grudnia 2010 roku po dokonanych zmianach 
wynosi 25.980,382,- zł a wykonanie 25.723.729,40 zł co stanowi 99,01 % w stosunku do 
planu.

Rolnictwo i Łowiectwo:
Plan działu 5.288.651,- zł, wydatkowano 5.285.110,26 zł tj. 99,93 %.
Transport i łączność:
Plan działu 633,730,-zł a wykonanie 628.822,99 zł tj. 99,23 %.
Gospodarka Mieszkaniowa:
Plan 173.500,-zł wydatkowano 169.267,38 zł, co w stosunku do planu wynosi 97,56%.
Administracja Publiczna:
Plan działu 2.093.587,- zł wykonanie 2.056.394,78 zł co stanowi 98,22 % w stosunku do 
planu.
Urzędy Naczelnych Organów Władzy Państwowej, Kontroli i Ochrony Prawa oraz 
Sądownictwa.
Plan działu 60.988,-zł , wykonanie 59.648,- zł tj. 97,80 % w stosunku do planu.
Bezpieczeństwo Publiczne i Ochrona Przeciwpożarowa:
Na plan 151.261,- zł wydatkowano  148.529,02 zł co stanowi 98,19 % w stosunku do planu.
Dochody od Osób Prawnych , od Osób Fizycznych i od Innych Jednostek Nie 
Posiadających Osobowości Prawnej oraz Wydatki Związane z ich Poborem:
Plan działu 39.330,-zł wykonanie 34.750,60 zł co stanowi 88,36% wykonania w stosunku do 
planu.
Obsługa Długu Publicznego:
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Plan działu 122.236,-zł, wydatkowano 111.104,18 zł tj. 90,89% w stosunku do planu.
Różne rozliczenia:
Plan działu 30.000 są to niewykorzystane rezerwy.
Oświata i Wychowanie:
Plan działu 8.947.226,-zł wydatkowano 8.903.709,97 zł tj. 99,51%.
Ochrona Zdrowia:
Plan działu 145.250,-zł z czego wydatkowano 136.614,14 tj. 94,05 % .
Pomoc Społeczna:
Plan działu 4.984.609,-zł, wydatkowano4.947.306,60 zł tj. 99,25%.
Pozostałe Zadania w Zakresie Polityki Społecznej :
Plan działu 42.910,-zł, wydatkowano 42.680,76 zł, tj. 99,47%.
Edukacyjna Opieka Wychowawcza:
Plan działu 183.772,-zł wykonanie 175.943,90 zł co stanowi 95,74% w stosunku do planu.
Gospodarka Komunalna i Ochrona Środowiska:
Plan działu wynosi 1.403.641,-zł wydatkowano 1.357.747,50 zł co stanowi 96,73 % w 
stosunku do planu.
Kultura i ochrona Dziedzictwa Narodowego:
Plan działu 1.477.131,-zł wydatkowano 1.466.626,32 zł tj. 99,29 %.
Kultura Fizyczna i Sport:
Plan działu 202.560,-zł wykonanie 199.473,- zł tj. 98.48%,

Burmistrz Zuter poinformował, iż Gmina Bojanowo nie posiadała wydatków 
niewygasających z upływem roku 2009. Gmina posiada wydatki niewygasające z upływem 
2010 roku w wysokości 854.205,- zł na zadanie „Budowa kanalizacji sanitarnej z przyłączami 
we wsi Zaborowice, Czechnów – II etap.
W roku 2010 Gmina Bojanowo udzieliła poręczenia wekslowego za zobowiązania Domu 
Kultury w Bojanowie z tytułu pożyczki w Banku Spółdzielczym w Poniecu na realizację 
operacji „Odnowa więzi społecznych poprzez zintegrowane działania polegające na 
rewitalizacji i zagospodarowaniu parku im. Kosynierów, amfiteatru oraz kompleksu 
sportowego w Bojanowie” do kwoty 256.444,00 zł. Poręczenie to obowiązuje w okresie 
spłaty zadłużenia tj. w 2012 roku.
Kserokopia Zarządzenia Nr 23/11 Burmistrza Bojanowa z dnia 31 marca 2011 roku 
w sprawie przyjęcia sprawozdania rocznego z wykonania budżetu gminy za 2010 rok stanowi 
załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.
Ponadto panie i panowie radni zostali zapoznani z Zarządzeniem Nr 24/11 Burmistrza  
Bojanowa z dnia 31 marca 2011 roku w sprawie przyjęcia informacji o stanie mienia  
komunalnego – kserokopia dokumentu stanowi załącznik nr 5 do protokołu oraz 
Sprawozdaniem finansowym za 2010 rok. – załącznik nr 6 do protokołu.

Pani Skarbnik Mirosława Zamelska zapoznała  uczestników IX sesji Rady Miejskiej 
w Bojanowie z Uchwałą Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu Zespół Zamiejscowy  
w Lesznie – Uchwała Nr SO – 0954/14/12/Ln/2011 Składu Orzekającego Regionalnej Izby  
Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 12 kwietnia 2011 w sprawie wyrażenia opinii o  
sprawozdaniu z wykonania  budżetu Gminy Bojanowo za rok 2010 wraz z informacją o stanie  
mienia i objaśnieniami. Opinia pozytywna- kserokopia Uchwały stanowi załącznik nr 7 do 
protokołu.

W dalszej części obrad przystąpiono do zadawania pytań w zakresie przedstawionego 
materiału. 

Jako pierwszy głos w dyskusji zabrał Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w 
Bojanowie pan Dariusz Sikora; cyt. „ czy wszystkie zespoły i kluby sportowe, które 
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otrzymały dotacje ze środków gminy rozliczyły się w terminie i czy wydatki zostały 
prawidłowo udokumentowane?”.
Odpowiedzi na pytanie radnego Sikory udzieliła pani Skarbnik Mirosława Zamelska – kluby 
sportowe i organizacje, które w roku 2010 skorzystały z dotacji udzielonej przez gminę 
Bojanowo rozliczyły się w ustawowym terminie, a niewykorzystane środki zostały zwrócone 
na konto gminy. Wszystkie organizacje zostały skontrolowane i rozliczone.

Kolejne pytanie zadał Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie pan Maciej 
Jagodziński 
cyt. „dlaczego wykonanie w dziale 851, rozdział 85154 Przeciwdziałanie alkoholizmowi, nie 
została wykorzystana – na plan 109.644,00 zł  wykorzystano 103.770.63 zł, co stanowi 
94,64%”.
Odpowiedzi na pytanie Przewodniczącego Jagodzińskiego udzieliła pani Skarbnik. 
Różnicę stanowią środki, które wpłynęły pod koniec grudnia 2010 roku za wydanie zezwoleń 
na alkohol, w związku z powyższym nie było możliwości ich wydatkowania. Program 
przeciwdziałania narkomanii i alkoholizmowi został zrealizowany, a niewykorzystane środki 
z 2010 roku  zwiększą wydatki na 2011 rok po wprowadzeniu wolnych środków za 2010 rok.

Ostatnie pytanie zadanie również Przewodniczący Jagodziński, który poruszył kwestię 
sprzedaży działek na ulicy Leśnej. 
Odpowiedzi na powyższe pytanie udzielił Burmistrz Zuter. Do przetargu ograniczonego 
zostały wystawione 22 działki.  Z 22 działek zakupionych zostało 13, pozostałych 9 działek 
zostanie wystawionych na przetarg  nieograniczony.
Przewodniczący obradom poprosił przewodniczących Komisji Rewizyjnej i Komisji Stałych 
Rady o wyrażenie opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za 2010 rok.
Jako pierwszy głos zabrał przewodniczący Komisji Rewizyjnej – cyt. „na posiedzeniu w dniu 
16 maja 2011 roku Komisja Rewizyjna wypracowała wniosek w sprawie absolutorium dla 
Burmistrza Bojanowa z wykonania budżetu gminy za 2010 rok. Opinia zawarta w 
powyższym wniosku była pozytywna. Wniosek przekazano na ręce Przewodniczącego Rady 
Miejskiej  w Bojanowie pana Macieja Jagodzińskiego”.

Jako druga głos zabrała przewodnicząca Komisji Budżetowej, Rozwoju 
Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Środowiska pani Ewa Szczepaniak, która w imieniu 
członków swojej Komisji wyraziła opinię pozytywną o realizacji budżetu gminy za 2010 rok.
Wiceprzewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Pomocy 
Społecznej i Bezpieczeństwa Publicznego pan Stanisław Tomiczak również wyraził opinię 
pozytywną o wykonaniu budżetu gminy Bojanowo za 2010 rok wypracowaną na posiedzeniu 
w dniu 21 czerwca br.

Przewodniczący Maciej Jagodziński odczytał Uchwałę Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 27 
czerwca 2011 roku w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz  
ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2010 rok. Za podjęciem powyższej Uchwały 
głosowali wszyscy obecni na sesji radni – 14 „za” (nieobecny radny Krzysztof Skupin).
Podjęta Uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.

Do pkt. 8. Udzielenie absolutorium Burmistrzowi Bojanowa za 2010 rok 
- podjęcie uchwały.

Przewodniczący Rady pan Maciej Jagodziński poinformował zebranych, iż zgodnie 
z art. 18a ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym przesłał do 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu Zespół w Lesznie, wniosek Komisji 
Rewizyjnej Rady Miejskiej w Bojanowie w sprawie absolutorium dla Burmistrza Bojanowa z 
wykonania budżetu gminy za 2010 rok. W dniu 2 czerwca 2011 roku do Biura Rady została 
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przekazana Uchwała Nr SO – 0955/28/12/Ln/2011 Składu Orzekającego Regionalnej Izby  
Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 31 maja 20111 roku w sprawie wyrażenia opinii 
o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium dla Burmistrza Bojanowa z wykonania 
budżetu gminy za 2010 rok. Wniosek Komisji Rewizyjnej został oceniony pozytywnie. 
Przewodniczący obrad odczytał treść przedmiotowej Uchwały i stanowi ona załącznik nr 9 
do protokołu.
Panie i panowie radni nie mieli pytań do przedstawionego materiału, w związku z powyższym 
przewodniczący obradom odczytał Uchwałę Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 27 czerwca 
2011 roku w sprawie udzielenia Burmistrzowi Bojanowa absolutorium za 2010 rok. Uchwałę 
w głosowaniu jawnym podjęto jednogłośnie 14 głosami „za” (nieobecny radny Krzysztof 
Skupin) i stanowi ona załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.
Na ręce pana Burmistrza Zutera Państwo radni złożyli  symboliczną wiązankę kwiatów 
wyrażając tym samym pełną poświęcenia i zaangażowania pracę na rzecz naszej „małej 
ojczyzny”.
Burmistrz dziękując za ten miły gest wyraził podziękowania dla wszystkich swoich 
współpracowników, sołtysów, kierowników zakładów budżetowych, jednostek 
organizacyjnych i instytucji kultury za pracę i zaangażowanie na rzecz gminy i jej 
społeczności.
Szczególne podziękowania zostały skierowane w stronę pani Skarbnik Mirosławy Zamelskiej, 
bez której ten sukces nie byłby możliwy’ cyt. „jesteśmy dwuosobowym zespołem, który nie 
podejmuje indywidualnych decyzji finansowych bez konsultacji ze sobą, zgadzamy się 
w 100 %,  a każdą trudną sytuację staramy się rozwiązać w sposób jak najbardziej optymalny, 
przynoszący korzyści gminie. Pani Mirko, jeszcze raz dziękuję”  zakończył swoja wypowiedź 
włodarz Bojanowa i na ręce pani Skarbnik złożył symboliczny bukiet kwiatów. 

Do pkt. 9. Podjęcie uchwał w sprawie:

1/  zatwierdzenia  rocznego  sprawozdania  finansowego  Miejskiej  Biblioteki  
Publicznej  w Bojanowie za rok 2010 rok,

Projekt uchwały został przedstawiony na posiedzeniu wspólnym komisji stałych 
w dniu 21 czerwca br. Uwag nie wniesiono. Za podjęciem Uchwały Rady Miejskiej 
w  Bojanowie  z  dnia  27  czerwca  2011  roku  w  sprawie  zatwierdzenia  rocznego 
sprawozdania finansowego Miejskiej Biblioteki  Publicznej   w Bojanowie za rok 2010 
rok, głosowali wszyscy obecni na sesji radni – 14 „za” (nieobecny radny Krzysztof Skupin). 
Uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.

Do pkt. 9. Podjęcie uchwał w sprawie:

2/ pokrycia wyniku finansowego Miejskiej Biblioteki Publicznej w Bojanowie 
za 2010 rok,

Projekt Uchwały był omawiany na posiedzeniu  komisji stałych w dniu 21 czerwca 
2011 roku . Pytań nie było. Uchwałę Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 27 czerwca 2011 
roku  w  sprawie  pokrycia  wyniku  finansowego  Miejskiej  Biblioteki  Publicznej  w 
Bojanowie za rok 2010 podjęto jednogłośnie 14 głosami „za” (nieobecny radny Krzysztof 
Skupin). Podjęta Uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.
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Do pkt. 9. Podjęcie uchwał w sprawie:
3/ zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Domu Kultury w Bojanowie 
za rok 2010,

Projekt Uchwały został omówiony na posiedzeniu wspólnym komisji stałych Rady 
w  dniu  21  czerwca  br.  Panie  i  Panowie  radni  uwag  nie  wnieśli,  w  związku  z 

powyższym  przewodniczący  obradom  zarządził  głosowanie  nad  w/w  projektem.  Za 
podjęciem Uchwały Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 27 czerwca 2011 roku w sprawie 
zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Domu Kultury w Bojanowie za rok 
2010,  głosowali  wszyscy  radni  –  14  „za”  (nieobecny  radny  Krzysztof  Skupin),  podjęta 
Uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.

Do pkt. 9. Podjęcie uchwał w sprawie:
4/ pokrycia wyniku finansowego Domu Kultury w Bojanowie za 2010 rok,

Projekt Uchwały był omawiany na posiedzeniu  komisji stałych w dniu 21 czerwca 
2011 roku. Pytań nie było. Uchwałę Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 27 czerwca 2011 
roku w sprawie pokrycia wyniku finansowego Domu Kultury w Bojanowie za rok 2010 
podjęto jednogłośnie 14 głosami „za” (nieobecny radny Krzysztof Skupin). Podjęta Uchwała 
stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.

Do pkt. 10 Odpowiedzi na zapytania radnych:
Nie było, w związku z powyższym przystąpiono do realizacji punktu 11.

Do pkt. 11 Wolne głosy i wnioski.

Jako pierwsza głos zabrała  pani  Wieńczysława Barteczka  sołtys  wsi Wydartowo I, 
która  zawnioskował  o  upamiętnienie  miejsca  kaźni  i  męczeńskiej  śmierci  Żydów, 
narodowości polskiej ( teren Golinki) oraz cmentarza żydowskiego w Bojanowie. Pani sołtys 
zaproponowała aby w tych miejscach postawić płyty pamiątkowe.

Odpowiedzi na pytanie pani Barteczki udzielił Burmistrz Zuter cyt. „ takich miejsc jest 
więcej  na  terenie  naszej  gminy,  co  do  cmentarza  żydowskiego  to  nie  jesteśmy w stanie 
określić dokładnie gdzie była jego lokalizacja”.

Jako druga głos zabrała pani Milena Zapolska sołtys Giżyna, która podziękowała pani 
dyrektor Krystynie Przewłockiej i radnemu powiatowemu Wiesławowi Ceglarkowi za pomoc 
w organizacji festynu.

Kolejną sprawę poruszył sołtys Zaborowic pan Leszek Gackowski, który poprosił o 
interwencję w firmie budującej drogę S5. Kierowcy samochodów ciężarowych i osobowych 
naruszają  zasady ruchu drogowego, jeżdżą  zbyt  szybko,  co stanowi realne  zagrożenie  dla 
mieszkańców Zaborowic i okolicznych wiosek.
Burmistrz Bojanowa Józef Zuter obiecał poruszyć tą sprawę i będzie rozmawiał 
z kierownictwem firmy.

Sołtys Trzebosza pani Maria Klupś zawnioskowała o naprawę chodnika w Trzeboszu 
szczególnie w pobliżu nr 21 i 22.

Burmistrz poinformował panią sołtys, iż problem został zgłoszony do Powiatowego 
Zarządu Dróg w Rawiczu.

Sołtys  Gościejewic,  radny  pan  Władysław  Szalkowski  zawnioskował  o  naprawę 
chodnika w Gościejewicach, a także o opłotowanie tablicy pamiątkowej, która znajduje się 
przy szkole podstawowej w Gościejewicach.

8



Burmistrz wyjaśnił panu radnemu – sołtysowi, iż jest to temat otwarty. Staramy się o środki 
finansowe na tego typu inwestycje, jeśli je otrzymamy miejsce to zostanie opłotowane.

Radny powiatowy pan Wiesław Ceglarek zadał pytanie dotyczące otwarcia siłowni 
w Bojanowie.
Burmistrz wyjaśnił, iż nie wcześniej aż nie zostanie podpisany protokół pokontrolny z Urzędu 
Marszałkowskiego w Poznaniu, nie wcześniej jednak jak na przełomie września.

Ostatnią  sprawą  jaka  poruszył  radny  powiatowy  pan  Wiesław  Ceglarek  była 
propozycja  nadania  obiektowi  sportowemu  w Bojanowie  imienia  Brunona  Wawrzyniaka, 
długoletniego wychowawcy, nauczyciela i trenera wielu olimpijczyków areny europejskiej i 
światowej.  Pan  ś.p.  Bruno  Wawrzyniak  był  nauczycielem  Zespołu  Szkół  Rolniczych  w 
Bojanowie; w roku 2012 przypada zaszczytny jubileusz 90 – lecia powstania szkoły, jest więc 
okazja aby tą niezwykłą i pełna poświęcenia postać uhonorować. Pan Ceglarek obiecał,  iż 
Towarzystwo Koleżeńskie Bojanowiaków, którego jest członkiem zaangażuje się w pomoc 
dotyczącą tej zaszczytnej uroczystości.

Do pkt 12 Zakończenie.

W związku z wyczerpaniem porządku IX sesji Rady Miejskiej w Bojanowie jej 
przewodniczący dziękując wszystkim za przybycie zamknął o godz. 11.15 obrady.

Protokolant:
Beata Sikora
inspektor

Przewodniczący Rady
(-) Maciej Jagodziński
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